

Korsvejskirkens Menighedsråd

Menighedsrådsmøde – tirsdag, den 23-08-2022

Navn	tilstede	fravær/ afbud
Stina Carlberg, formand	x	
Jette Thaarup Pedersen, næstformand	x	
Niels Michael Broed, kasserer	x	
Allan Henriksen, kirkeværge		x
Finn Hansen, byggesagkyndig		x
Christine Creutzberg, formand for valgbestyrelsen	x	
Maria Løndorf	x	
Vivi Jensen	x	
Johnny Fredelund	x	
Poul Dybro Jørgensen	x	
Julie Aaboe, kontaktperson og sognepræst	x	
Anders Christiansen, konstitueret sognepræst	x	
Ole Reuss Schmidt, medarbejderrepræsentant		x
Bibi Øvermyr, sekretær	x	
Hanne Sten, suppleant	x	
Jessica Hjortlund, suppleant		
Kristian Hjulsager	x	
Bent Jeppesen, suppleant	x	

Antal tilhørere: 1

Dirigent: Stina Carlberg

Referent: Bibi Øvermyr – i Oles fravær også medarbejderrepræsentant

Dagsorden og beslutningsreferat

Pkt	Dagsorden	Beslutning-referat
1	Godkendelse af dagsorden	Tilføjelser: 3 e) Kager til loppemarked 5 e) Bassinet – farvevalg 9 d) Koncertnavne - forslag 9 e) Leje af lokale

		Niels Michael bemærker, at tilføjelser til dagsorden kommer for sent.
2	Godkendelse af referat fra d. 31. maj -22	Godkendt, med bemærkning at dette punkt for fremtiden ikke er med i dagsorden.
3	Formanden meddelelser	
	a) Vivi Jensen ønsker at udtræde af MR	Vivis anmodning om at udtræde, blev godkendt om end med beklagelse. En stor tak fra menighedsrådet for hendes indsats og uvurderlige støtte gennem årene. I Vivis sted indtræder Hanne Sten. Velkommen til Hanne!
	b) Antal MR møder pr år: der skal besluttes, hvorvidt man ønsker flere, men kortere møder, eller antal som nu, hvor mange mener, at møderne tager for lang tid.	Stina ønsker en spørgerunde om holdningen fra MR: Der fremkom et forslag om at der til dagsorden skal ligge indstillinger til beslutninger. 7 eller 8 møder foreslået og forslag til datoer kommer til næste møde.
	c) 2. pinsedag 2023 - info	Julie finder ud af gudstjeneste d. 2. pinsedag.
	d) Ubuden gæst i kirken - info	Stina informerede om tyveri i køkkenet. Hun opfordrer til opmærksomhed. Stina og Johnny undersøger om det kan lade sig gøre at anskaffe dørklokke til indgangen. Jette foreslår taskeskabe som kan aflåses.
	e) <i>Kager til loppemarked 'kagebagere' ønskes til loppemarkedet</i>	Maria melder sig (foruden Stina og Julie).
4	Kassereren:	
	a) Kvartalsregnskab 2 til behandling	Niels Michael opfordrer til omtanke mht strømforbrug. Julie melder dette ud til personalet. Mht. varmekonsum: Julie foreslår at temperaturen sættes ned med 2 grader i løbet af vintertid.

		Kvartalsregnskabet blev godkendt.
	b) Godkendelse af honorar til formand, kirkeværge, kontaktperson og kasserer	Stina informerede. Rådet godkendte en samlet forhøjelse på 4000 kr pr år med virkning fra nu af.
	c) Klimapulje	Punktet flyttes til oktober
5	Kirkeværgen	
	a) Ny ukrudtsbrænder – tilbud indhentet til godkendelse. b) Vinduer der kan åbnes ud til atriumgård? Forslag fra kirkeværgen. c) Status på vinduer i kirkerummet – info d) Forsikringssag - ødelagte rør på gårdsplads – info (afgørelsesbrev fra forsikring vedlagt) e) <i>Bassinet i atriumgården skal have en farve. Hvilken?</i>	a) Stina informerer i Allans fravær. Johnny Løndorf har fremsat ønske om en ny ukrudtsbrænder. Ønsket blev imødekommet. 18.50 – Vivi Jensen forlader mødet b) Julie foreslår at vi venter med beslutning til atriumgårdsudvalget haft møde og kommer med et samlet oplæg. c) Der afventes besked og godkendelse fra provstiet. d) Stina gør rede for forsikringselskabets svar. e) Julie videregiver forslag om en svagt grønblå farve til kirkeværge og maler.
	Status på igangværende projekter	Vinduer til konfirmandstuer bliver sat op i slutn. af september.
6	Præsteboliger	
	Status ved Allan	Julie efterspørger status på facademaling Zinniavej.
7	Præster	
	a) Velkommen til Anders	Julie ser frem til samarbejdet med Anders.
	b) Revurdering af blomster leverandør	Julie Aaboe udtrykker tilfredshed med ny leverandør og at hun foreslår fortsat samarbejde. Vi har dog stadigvæk en aftale med Bringstrup blomster t.o.m. 2023 ved vielser (også lån af menighedssalen).

	c) "Børneposer" ved dåb - forslag af Lone og Stina	Der ønskes et beløb på 1000 kr for at lave børneposer (ca værdi af 25 kr pr stk). Rådet ønsker ikke, af flere grunde, at støtte op om ideen p.t.
8	Kontaktpersonen	
	a) Lukket punkt	
	b) Sognemedhjælperudvalg: Lone Madsen ønsker et sognemedhjælperudvalg (har eksisteret tidligere)	Rådet anbefaler i stedet, at Lone udbygger samarbejdet med andre kirke-kulturmedarbejdere.
	c) Frivilligfest	Julie fortæller om baggrunden. Festen bliver d. 7. oktober og Lone sørger for invitation.
9	Udvalg	
	a) Grønne udvalg: udkast ifh. til energibesparelse der skal kunne offentliggøres på hjemmeside/avis. b) Gartner en gang mere – dvs 3 gange om året / Allan	a) Stina fortæller om baggrunden. Det grønne udvalg kommer med en skrivelse om igangværende tiltag og evt. nye tiltag. Frist er d. 1. oktober, altså inden næste MR møde. b) Stina fortæller: konkrete tilbud ønskes indhentet for 3 gange havearbejde om året, da der ligger et stort arbejde i at holde de udendørs arealer. Rådet blev enige om at afvente status efter ny ukrudtsbrænder og fokus på udearbejdsdage.
	c) Jubilæumsudvalg: kort status: ansøgning om støtte, jubilæumssten, kunst, glasplade m.v.	Stina informer: To forslag på sten (med skriftsted) er sendt videre til stenhugger. Elektriker kommer med forslag til lys på kirken '50 år'. Jette viste et forslag på glasplade: tilbud er indhentet. Under forudsætning at penge bliver bevilget går Jette videre i samråd med jubilæumsudvalget.
	d) Arrangementsudvalg: - kort evaluering af årets sommerjazz arrangement v. Julie.	d) Julie fortalte om et vellykket arrangement men rejste spørgsmålet om typen af jazz passer til publikum og lejlighed. Der var en

	e) - <i>Koncertnavne til februar/marts -23 – forslag</i>	effektiv frivillighedsindsats. Diskussion om formål, betaling og indtægter fulgte. e) Stina fremlagde forslag til navne fra et nyt bookingfirma. Bibi sender navne forslag rundt og respons fra MR ønskes inden en uge. Arrangementsudvalget tager en beslutning ud fra det.
	f) Lokaleudvalg: <i>CA fællesskab (alkohol og misbruger) har forespurgt om muligheden for at låne lokale lørdag form 9 – 11.</i>	Bibi fortæller om forespørgslen og Julie meddeler at personalet er indforstået. Rådet støtter op om ideen, med en prøveperiode på 3 måneder.
11	Forslag/indlæg fra menighedsråds-medlemmer, ansatte	
	a) Kirkeyoga Opfølgning på forslag fra sidste møde v. Allan	Flyttes til oktober.
	b) Vejskilt ønske om et vejskilt ved Korsvejskirken Stina og Johnny Fredelund	Johnny Fredelund tager ønsket videre, men har brug for mere information om hvad man tidligere gjort.
12	Evt.	Johnny Fredelund spørger til Falck kursus i september: tilmelding til Allan. Poul Dybro spørger til meditative gudstjenester i Miriams fravær.
13	Næste møde d. 11/10 - andagt og mad	Christine laver en kort andagt. Formanden står for mad.